

---

# Noty o współautorach tomu

---

Rocznik Lubelskiego Towarzystwa Genealogicznego 4, 311-323

---

2012

Artykuł został opracowany do udostępnienia w internecie przez Muzeum Historii Polski w ramach prac podejmowanych na rzecz zapewnienia otwartego, powszechnego i trwałego dostępu do polskiego dorobku naukowego i kulturalnego. Artykuł jest umieszczony w kolekcji cyfrowej [bazhum.muzhp.pl](http://bazhum.muzhp.pl), gromadzącej zawartość polskich czasopism humanistycznych i społecznych.

Tekst jest udostępniony do wykorzystania w ramach dozwolonego użytku.

## NOTY O WSPÓŁAUTORACH TOMU

**Stanisław BOGDANOW** – rosyjski historyk i genealog. Zajmuje się funkcjonowaniem rosyjskich elit biurokratycznych w czasie panowania cara Mikołaja II oraz genealogią rosyjskich, niemieckich i polskich rodów szlacheckich na terenie imperium rosyjskiego w XVIII-XX w.; kontakt tylko za pośrednictwem Redakcji

**Sławomir DRYJA** – archeolog, dr, absolwent Uniwersytetu Jagiellońskiego, asystent w Instytucie Historii Sztuki i Kultury Uniwersytetu Jana Pawła II w Krakowie. Jego zainteresowania badawcze skupiają się wokół problematyki archeologicznej związanej z okresem średniowiecza i początkiem nowożytności. Prowadził szereg badań na terenie Krakowa, w tym na Rynku Głównym w latach 2005–2011, jak również zajmował się tematyką zamków, badając m.in. takie obiekty jak Bobolice, Mirów, Rabsztyn, Cieszyn i Smoleń. Jego pasją jest historia piwowarstwa. Jest członkiem Polskiego Stowarzyszenia Piwowarów Domowych. W swoim domowym browarze pracuje nad odtworzeniem historycznych receptur; slawomir.dryja@upjp2.edu.pl

**Wiesław FELSKI** – ksiądz, dr, adiunkt w Instytucie Filologii Polskiej Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II, wykładowca w Wyższym Metropolitalnym Seminarium Duchownym w Lublinie oraz Wyższym Seminarium Duchownym w Pelplinie, autor m.in. monografii *Biblijne przekłady Czesława Miłosza. Studium filologiczno-egzegetyczne*. W zakresie jego zainteresowań badawczych znajdują się m.in. kultura i historia Europy; felski@op.pl

**Lucjan GAZDA** – geolog, dr, adiunkt w Katedrze Geotechniki Wydziału Budownictwa i Architektury Politechniki Lubelskiej. Jego zainteresowania badawcze koncentrują się wokół geologii oraz nauk pokrewnych na styku z archeologią, architekturą, budownictwem, środowiskiem z wykorzystaniem nowoczesnych metod badawczych; l.gazda@pollub.pl

**Filip JAROSZYŃSKI** – historyk sztuki, mgr, pracownik Muzeum Zamek w Janowcu – oddziału Muzeum Nadwiślańskiego w Kazimierzu Dolnym, wiceprezes Towarzystwa Przyjaciół Janowca; filipjaroszynski@o2.pl

**Urszula KICIŃSKA** – historyk, dr, absolwentka Uniwersytetu Pedagogicznego im. KEN w Krakowie (historia) oraz Uniwersytetu Papieskiego Jana Pawła II w Krakowie (historia Kościoła), asystent w Instytucie Historii Uniwersytetu Pedagogicznego im. KEN, autorka dysertacji doktorskiej p.t. *Wzorzec szlachcianki w polskich drukowanych oracjach pogrzebowych XVII wieku*. Zainteresowania

badawcze – historia, szczególnie historia Kościoła oraz historia kobiet, mentalność i codzienność epoki nowożytnej, zagadnienia tanatologiczne w okresie staropolskim, antropologia, etnologia oraz nauki społeczne; kicinska@up.krakow.pl

**Maciej KORDAS** – historyk i administratywista, mgr, doktorant w Instytucie Historii Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej w Lublinie. Na co dzień zajmuje się problematyką migracji i przemieszczeń chłopskich do miast ziemi lubelskiej w XV-XVI w.; maciej.kordas@gmail.com

**Dariusz KOWALSKI** – dr hab. inż., adiunkt w Katedrze Zaopatrzenia w Wodę i Usuwania Ścieków Politechniki Lubelskiej. Zainteresowania badawcze: wodociągi i kanalizacje, hydraulika stosowana, badania podziemnej infrastruktury wodno-kanalizacyjnej; d.kowalski@pollub.pl

**Artur LIS** – historyk i prawnik, dr, asystent w Katedrze Historii Prawa Wydziału Zamiejscowego Prawa i Nauk o Gospodarce Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego im. Jana Pawła II w Stalowej Woli. Jego zainteresowania badawcze wiążą się z historią prawa i mediewistyką; arturlis@op.pl

**Jacek MAJEWSKI** – historyk, mgr, doktorant w Instytucie Historii Akademii im. Jana Długosza w Częstochowie, członek Polskiego Towarzystwa Historycznego, oddział w Radomsku. Zajmuje się historią starożytną, przede wszystkim geografiami antyczną, ale także historią regionalną; jacekmajewski1986@wp.pl

**Jarosław R. MARCZEWSKI** – ksiądz, dr, adiunkt w Instytucie Historii Kościoła Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II, dyrektor Archiwum Archidiecezjalnego Lubelskiego, autor m.in. monografii *Duszpasterska działalność Kościoła w średniowiecznym Lublinie*. Jego zainteresowania badawcze skupiają się głównie wokół historii regionalnej; archiwum@diecezja.lublin.pl

**Hubert MAĆCIK** – historyk sztuki i prawnik, dr, absolwent Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II, Lubelski Miejski Konserwator Zabytków. Jego zainteresowania badawcze oscylują wokół zagadnień historii architektury i dziejów regionalnych; hubertmacik@gmail.com

**Wojciech MICHALSKI** – historyk, mgr, doktorant w Instytucie Historii Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej, pracownik Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej im. Hieronima Łopacińskiego w Lublinie. Jego zainteresowania badawcze koncentrują się wokół późnośredniowiecznej epiki historycznej oraz problemów zbiorowej pamięci, ze szczególnym uwzględnieniem XIV-w. Szkocji

i poematu *The Bruce* Johna Barboura; wmicchalski11@interia.pl

**Agnieszka NALEWAJEK** – historyk, dr, adiunkt w Instytucie Historii Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II. Zajmuje się naukami pomocniczymi historii, źródłoznawstwem średniowiecznym, dworem królewskim Jana Olbrachta i kulturą dworską. Autorka monografii *Dokument w Rocznikach Jana Długosza*; agusek@kul.lublin.pl

**Tomasz Andrzej NOWAK** – historyk, mgr, doktorant w Instytucie Historii Akademii im. Jana Długosza w Częstochowie, prezes Zarządu Polskiego Towarzystwa Historycznego, oddział w Radomsku, członek Częstochowskiego Towarzystwa Naukowego. Twórca i redaktor naczelny „Zeszytów Radomszczańskich”. Pracuje w Muzeum Regionalnym im. Stanisława Sankowskiego w Radomsku; kraszew66@wp.pl

**Tomasz OSIŃSKI** - historyk, dr, absolwent Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej w Lublinie, pracownik Oddziałowego Biura Edukacji Publicznej Instytutu Pamięci Narodowej w Lublinie. Jego zainteresowania badawcze to historia społeczno-gospodarcza ziem polskich w XIX i XX w. ze szczególny uwzględnieniem dziejów ziemiaństwa oraz zagadnień związanych z funkcjonowaniem administracji; tomasz.osinski@ipn.gov.pl

**Janusz PIEGZA** – socjolog, dr, absolwent Uniwersytetu Jagiellońskiego, adiunkt w Instytucie Socjologii Uniwersytetu Rzeszowskiego, prezes Zarządu Stowarzyszenia Ochrony Miejsc Zapomnianych w Lublinie. Jego zainteresowania badawcze skupiają się wokół antropologii kulturowej i socjologii religii; somz@op.pl

**Dariusz PRUCNAL** – historyk, dr, adiunkt w Instytucie Historii Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II, zajmuje się historią społeczno-gospodarczą i demografią XVI-XVII w. Lublina. Autor m.in. monografii *Szpital przy kościele p.w. Ducha Świętego w Lublinie w latach 1419-1655*; prucek@kul.lublin.pl

**Tomasz REMBALSKI** – historyk, dr, adiunkt w Instytucie Historii Uniwersytetu Gdańskiego, sekretarz Instytutu Kaszubskiego w Gdańsku, starszy kustosz w Muzeum Miasta Gdyni (Dział Dokumentacji Historii Miasta i Portu). Członek m.in. Polskiego Towarzystwa Heraldycznego, autor m.in. monografii *Właściciele wolnego sołectwa i karczmy w Gdyni 1362–1928. Studium genealogiczno-historyczne kaszubskiej elity wiejskiej*. Zajmuje się dziejami wsi kaszubsko-pomorskiej od średniowiecza do XIX w., zwłaszcza obszarem współczesnego miasta Gdyni i rodzinnej ziemi bytowskiej, a także genealogią oraz edycją źródeł; rembalski@muzeumgdynia.pl

**Andrzej SKRZETUSKI** - mgr inż., absolwent Politechniki Lubelskiej i Akademii Rolniczej w Lublinie, pracował jako ekonomista, członek Lubelskiego Towarzystwa Genealogicznego; [andrzej@skrzetuski.com](mailto:andrzej@skrzetuski.com)

**Marek SKRZETUSKI** – student prawa Uniwersytetu Warszawskiego; kontakt za pośrednictwem A. Skrzetuskiego

**Dominik SZULC** – historyk, mgr, prezes Zarządu Lubelskiego Towarzystwa Genealogicznego, redaktor naczelny „Rocznika...” LTG, członek m.in. Zespołu Demografii Historycznej Komitetu Nauk Demograficznych Polskiej Akademii Nauk, doktorant w Instytucie Historii Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej w Lublinie. Jego zainteresowania badawcze skupiają się wokół historii staropolskiej rejestracji metrykalnej, dziejów sieci parafialnej archidiakonatów zawichojskiego i lubelskiego w XII-XVIII w. oraz stosunków polsko-litewskich w XV-XVI w.; [dominikszulc@orange.pl](mailto:dominikszulc@orange.pl)

**Jerzy TERNES** – historyk, dr, adiunkt w Instytucie Historii Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej w Lublinie. Zainteresowania badawcze koncentrują się wokół zagadnień staropolskiego parlamentaryzmu, samorządu szlacheckiego oraz dziejów ziem ukraińskich dawnej Rzeczypospolitej. Autor m.in. monografii *Sejmik chełmski za Wazów (1587-1668)*; [jerzy.ternes@poczta.umcs.lublin.pl](mailto:jerzy.ternes@poczta.umcs.lublin.pl)

**Anna Urszula WNUK** – historyk, dr, absolwentka Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II, pracuje jako nauczyciel, jest członkiem Zarządu Towarzystwa Ziemi Urzędowskiej oraz redakcji „Głosu Ziemi Urzędowskiej”. Autorka m.in. monografii *Dzieje parafii Popkowie – 600 lat historii*. Jej zainteresowania badawcze skupiają się wokół kultury materialnej i mentalności mieszczan oraz dziejów ziemiaństwa; [awnuk18@wp.pl](mailto:awnuk18@wp.pl)

**Dariusz WOLANIN** – politolog, mgr, absolwent Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej w Lublinie, specjalizacja: samorząd i polityka lokalna, od 2002 r. związany z lubelskimi organizacjami pozarządowymi, obecnie pracownik merytoryczny i Dyrektor Fundacji Aktywności Obywatelskiej oraz Skarbnik Lubelskiego Towarzystwa Genealogicznego; [darek-genealogia@o2.pl](mailto:darek-genealogia@o2.pl)

\*\*\*

**Станислав БОГДАНОВ** – российский историк и генеалог. Занимается функционированием российских бюрократических элит в правление

Николая II и генеалогией русских, немецких и польских дворянских родов на территории Российской империи в XVIII–XX вв.; контакт только через Редакцию

**Славомир ДРЬЯ** – археолог, д-р, выпускник Ягеллонского университета, ассистент в Институте истории искусства и культуры Университета Иоанна Павла II в Кракове. Исследовательские интересы связаны с археологической проблематикой периода Средневековья и раннего Нового времени. Проводил ряд исследований на территории Кракова, в т. ч. на Главном рынке в 2005–2011 гг., также занимался тематикой замков: исследовал такие объекты, как Боболице, Миров, Рабштын, Тешин и Смолень. Предмет его особого интереса – история пивоварства. Является членом Польского объединения домашних пивоваров. В своей домашней пивоварне работает над восстановлением исторических рецептов; slawomir.dryja@upjp2.edu.pl

**Веслав ФЕЛЬСКИЙ** – священник, д-р, адъюнкт Института польской филологии Католического университета Люблина Иоанна Павла II, преподаватель Высшей митрополичьей духовной семинарии в Люблине и Высшей духовной семинарии в Пельплине, автор монографии *Библейские переводы Чеслава Милоша. Филологическо-экзегетическое исследование*. Исследовательские интересы включают культуру и историю Европы; felski@op.pl

**Луциан ГАЗДА** – геолог, д-р, адъюнкт кафедры геотехники факультета строительства и архитектуры Люблинской политехники. Его исследовательские интересы связаны с геологией и родственными ей науками на их стыке с археологией, архитектурой, строительством, окружающей средой и сопряжены с использованием современных методов исследования.; l.gazda@pollub.pl

**Филип ЯРОШИНЬСКИЙ** – историк искусства, магистр, сотрудник Музея „Замок в Яновце” – отдела Надвислинского музея в Казимеже Дольном, вице-председатель Общества друзей Яновца; filipjaroszynski@o2.pl

**Уршуля КИЦИНЬСКА** – историк, д-р, выпускница Педагогического университета им. Эдукационной комиссии в Кракове (история) и Папского университета Иоанна Павла II в Кракове (история Церкви), ассистент Института истории Педагогического университета им. Эдукационной комиссии, автор докторской диссертации *Женский шляхетский идеал в польских печатных погребальных речах XVII века*. Исследовательские интересы

– история, особенно история Церкви и история женщин, ментальность и повседневность Нового времени, вопросы восприятия смерти в старопольский период, антропология, этнология и общественные науки; kicinska@up.krakow.pl

**Мацей КОРДАС** – историк и управленец, магистр, докторант Института истории Университета Марии Кюри-Склодовской в Люблине. Занимается проблематикой миграции и перемещений крестьян в города Люблинской земли в XV–XVI вв.; maciej.kordas@gmail.com

**Дариуш КОВАЛЬСКИЙ** – д-р хаб., инженер, адъюнкт кафедры обеспечения водой и водоотвода Люблинской политехники. Исследовательские интересы: водопроводы и канализации, прикладная гидравлика, исследования подземной водно-канализационной инфраструктуры; d.kowalski@pollub.pl

**Артур ЛИС** – историк и юрист, д-р, ассистент кафедры истории права Загородного факультета права и экономических наук Католического университета Люблина Иоанна Павла II в Сталёвой-Воле. Его исследовательские интересы связаны с историей права и медиевистикой; arturlis@op.pl

**Яцек МАЕВСКИЙ** – историк, магистр, докторант Института истории Академии им. Яна Длугоша в Ченстохове, член Польского исторического общества (отделение в Радомске). Занимается историей древнего мира, прежде всего античной географией, а также региональной историей; jacekmajewski1986@wp.pl

**Ярослав Р. МАРЧЕВСКИЙ** – священник, д-р, адъюнкт Института истории Церкви Католического университета Люблина Иоанна Павла II, директор архива Люблинского архидиоцеза. Среди трудов – монография *Пастырская деятельность Церкви в средневековом Люблине*. Исследовательские интересы связаны в основном с региональной историей; archiwum@diecezja.lublin.pl

**Хуберт МОНЧИК** – историк искусства и юрист, д-р, выпускник Католического университета Люблина Иоанна Павла II, люблинский городской консерватор памятников старины. Исследовательские интересы связаны с вопросами истории архитектуры и истории региона; hubertmacik@gmail.com

**Войцех МИХАЛЬСКИЙ** – историк, магистр, докторант Института истории Университета Марии Кюри-Склодовской, сотрудник Воеводской публичной



библиотеки им. Иеронима Лопацинского в Люблине. Исследовательские интересы связаны с историческим эпосом позднего Средневековья, проблемами коллективной памяти, с особым вниманием к Шотландии XIV-в. и поэме *Брюс* Джона Барбура; [wmichalski11@interia.pl](mailto:wmichalski11@interia.pl)

**Агнешка НАЛЕВАЕК** – занимается вспомогательными историческими дисциплинами, средневековым источниковедением, королевским двором Яна Ольбрахта и придворной культурой. Автор монографии «Документ в «Анналах» Яна Длугоша»; [agusek@kul.lublin.pl](mailto:agusek@kul.lublin.pl)

**Томаш Анджей НОВАК** – историк, магистр, докторант Института истории Академии им. Яна Длугоша в Ченстохове, председатель правления Польского исторического общества (отдел в Радомске), член Ченстоховского научного общества. Основатель и главный редактор издания „*Zeszyty Radomszczańskie*”. Работает в Региональном музее им. Станислава Санковского в Радомске; [kraszew66@wp.pl](mailto:kraszew66@wp.pl)

**Томаш ОСИНЬСКИЙ** – историк, д-р, выпускник Университета Марии Кюри-Склодовской в Люблине, сотрудник Бюро общественного просвещения отдела Института национальной памяти в Люблине. Исследовательские интересы – социально-экономическая история польских земель в XIX–XX вв. с особым вниманием к истории слоя землевладельцев и вопросам функционирования администрации; [tomasz.osinski@ipn.gov.pl](mailto:tomasz.osinski@ipn.gov.pl)

**Януш ПЕГЗА** – социолог, д-р, выпускник Ягеллонского университета, адъюнкт Института социологии Жешовского университета, председатель правления Объединения охраны забытых мест в Люблине. Исследовательские интересы связаны с культурной антропологией и социологией религии; [somz@op.pl](mailto:somz@op.pl)

**Дариуш ПРУЦНАЛЬ** – историк, д-р, адъюнкт Института истории Католического университета Люблина Иоанна Павла II, занимается социально-экономической историей и демографией Люблина в XVI–XVII вв. Среди работ – монография *Госпиталь при костёле Св. Духа в Люблине в 1419–1655 гг.*; [prucek@kul.lublin.pl](mailto:prucek@kul.lublin.pl)

**Томаш РЕМБАЛЬСКИЙ** – историк, д-р, адъюнкт Института истории Гданьского университета, секретарь Кашубского института в Гданьске, старший хранитель Музея города Гдыни (отдел документации истории города и порта). Член Польского геральдического общества, среди трудов монография «Владельцы свободного сельского староства и корчмы



в Гдыни в 1362–1928 гг. Историко-генеалогическое исследование кашубской сельской элиты». Занимается историей кашубско-поморской деревни от Средневековья до XIX в., в особенности территорией современного г. Гдыни и родной Бытовской земли, а также генеалогией и изданием источников; [rembalski@muzeumgdynia.pl](mailto:rembalski@muzeumgdynia.pl)

**Анджей СКШЕТУСКИЙ** – магистр, инженер, выпускник Люблинской политехники и Сельскохозяйственной академии в Люблине, работал экономистом, член Люблинского генеалогического общества; [andrzej@skrzetuski.com](mailto:andrzej@skrzetuski.com)

**Марек СКШЕТУСКИЙ** – студент юридического факультета Варшавского университета

**Доминик ШУЛЬЦ** – историк, магистр, председатель правления Люблинского генеалогического общества, главный редактор его „Ежегодника”, член Группы исторической демографии Комитета демографических наук Польской академии наук, докторант Института истории Университета Марии Кюри-Склодовой в Люблине. Исследовательские интересы связаны с историей старопольской метрической регистрации, истории приходской сети Завихостского и Люблинского архидиаконатов в XII–XVIII вв., а также польско-литовских взаимоотношениях в XV–XVI вв.; [dominikszulc@orange.pl](mailto:dominikszulc@orange.pl)

**Ежи ТЕРНЕС** – историк, д-р, адъюнкт Института истории Университета Марии Кюри-Склодовой в Люблине. Исследовательские интересы связаны с вопросами старопольского парламентаризма, шляхетского самоуправления и истории окраинных земель Речи Посполитой. Среди его работ – монография *Холмский сеймик при Вазах (1587–1668)*; [jerzy.ternes@poczta.umcs.lublin.pl](mailto:jerzy.ternes@poczta.umcs.lublin.pl)

**Анна Уршуля ВНУК** – историк, д-р, выпускница Католического университета Люблина Иоанна Павла II, работает учителем, является членом правления Общества Ужендовской земли и редакции „Голоса Ужендовской земли”. Среди работ – монография *История прихода Попкове – 600 лет истории*. Исследовательские интересы связаны с материальной культурой и ментальностью мещан и историей слоя землевладельцев; [awnuk18@wp.pl](mailto:awnuk18@wp.pl)

**Дариуш ВОЛЯНИН** – политолог, магистр, выпускник Университета Марии Кюри-Склодовой в Люблине, специализация – самоуправление и местная политика, с 2002 г. сотрудничает с люблинскими неправительственными

организациями, в настоящее время ответственный работник и директор Фонда гражданской активности, казначей Люблинского генеалогического общества; darek-genealogia@o2.pl

\*\*\*

**Stanisław BOGDANOW** – Russian historian and genealogist. His research focuses on the functioning of Russian bureaucratic elites during the reign of tsar Nicolas II and the genealogy of Russian, German and Polish gentry families in the area of the Russian Empire in the 18th-20th century; contact only via editors

**Sławomir DRYJA**, PhD – archeologist, graduated from the Jagiellonian University, junior lecturer in the Institute of History of Art and Culture at the University of John Paul II in Cracow. His research interests concentrate on archeological issues connected with the Medieval period and the beginning of the Modern era. He conducted a number of studies in Cracow, including the area of the Main Square in the years 2005-2011, did research on castles as well as dealt, studying among others such places as Bobolice, Mirów, Rabsztyn, Cieszyn and Smoleń. His passion is history of beer brewing. He is a member of Polish Association of Home Beer Brewers. He works on historical reconstruction of recipes at home; slawomir.dryja@upjp2.edu.pl

**Wiesław FELSKI**, PhD – priest, assistant professor in the Department of Polish Philology at The John Paul II Catholic University of Lublin, lecturer at Metropolitan Major Seminary in Lublin and Major Seminary in Pelplin, author of a monograph *Czesław Miłosz's Biblical Translations. A Philological and Exegetic Study*. His research interests include culture and history of Europe; *felski@op.pl*

**Lucjan GAZDA**, PhD – assistant professor at the Institute of Geotechnics in the Department of Civil Engineering and Architectufe at the Lublin University of Technology. His research interests focus on geology and related sciences from the fields of archeology, architecture, civil engineering, environment, and application of advanced research methods; *l.gazda@pollub.pl*

**Filip JAROSZYŃSKI**, MA – art historian, works at the Castle Museum in Janowiec – a branch of the Vistula Museum in Kazimierz Dolny, vice-president of the Friends of Janowiec Society; *filipjaroszynski@o2.pl*

**Urszula KICIŃSKA**, PhD – historian, graduated from the Pedagogical University of Cracow (history) and the Pontifical University of John Paul II in Cracow (Church history), assistant professor in the Department of History at the Pedagogical University of Cracow, author of a doctoral thesis entitled *A Model Gentry Woman in Polish Printed Funeral Speeches from the 17th Century*. Research interests – history, especially Church history and women history, mentality and everyday life in the Modern era, thanatological issues in Old Polish period, anthropology, ethnology and social sciences; kicinska@up.krakow.pl

**Maciej KORDAS**, MA – historian and administrative law specialist, PhD student in the Department of History at Maria Curie-Skłodowska University in Lublin. His everyday interests include migration and peasantry movements to the cities in the Lublin Region in the 15th-16th century; maciej.kordas@gmail.com

**Dariusz KOWALSKI**, PhD with a title of University professor, M.Eng – assistant professor in the Department of Water Supply and Sewage Removal at the Lublin University of Technology. Research interests: water supply systems and sewage systems, applied plumbing, studies on underground water supply and sewage systems infrastructure; d.kowalski@pollub.pl

**Artur LIS**, PhD – historian and lawyer, junior lecturer at the Off-Campus Faculty of Law and Economic Sciences in Stalowa Wola, a branch of the John Paul II Catholic University of Lublin. His research interests focus on history of law and medieval studies; arturlis@op.pl

**Jacek MAJEWSKI**, MA – historian, PhD student in the Department of History at Jan Długosz University in Częstochowa, Off-campus Faculty in Radomsko. He does research on ancient history, most of all ancient geography, but also regional history; jacekmajewski1986@wp.pl

**Jarosław R. MARCZEWSKI**, PhD – priest, assistant professor in the Department of Church History at the John Paul II Catholic University of Lublin, head of the Lublin Archdiocesan Archive, author of a monograph *Pastoral Activity of the Church in Medieval Lublin*. His research interests focus mainly on regional history; archiwum@diecezja.lublin.pl

**Hubert MAĆCIK**, PhD – art historian and lawyer, graduated from the John Paul II Catholic University of Lublin, Municipal Officer for Protection of Monuments

in Lublin. His research interest oscillate around the issues concerning history of architecture and regional history; hubertmacik@gmail.com

**Wojciech MICHALSKI**, MA – historian, PhD student in the Department of History at Maria Curie-Skłodowska University in Lublin, works at Hieronim Łopaciński Regional Public Library in Lublin. His research interests centre around historical epics of the late Middle Ages and the problems of collective memory, and especially the 14th century Scotland and John Barbour's poem *The Bruce*; wmichalski11@interia.pl

**Agnieszka NALEWAJEK**, PhD – historian, assistant professor in the Department of History at the John Paul II Catholic University of Lublin. She focuses on auxiliary sciences of history, studies in medieval sources, the royal court of John I Albert and courtly culture. Author of a monograph *A Document in Jan Długosz's Yearbook*; agusek@kul.lublin.pl

**Tomasz Andrzej NOWAK**, MA – historian, PhD student in the Department of History at Jan Długosz University in Częstochowa, president of the board of Radomsko branch of the Polish Historical Society, member of Scientific Society in Czestochowa. Initiator and editor of *Zeszyty Radomszczanskie*. He works in Stanisław Sankowski Regional Museum in Radomsko; kraszew66@wp.pl

**Tomasz OSIŃSKI**, PhD – historian, graduated from Maria Curie-Skłodowska University in Lublin, works at Public Education Office in the Lublin Branch of the Institute of National Remembrance. His research interests include social and economic history of Polish lands in the 19th and 20th century, history of gentry landowners and issues concerning the functioning of administration; tomasz.osinski@ipn.gov.pl

**Janusz PIEGZA**, PhD – sociologist, graduated from the Jagiellonian University, assistant professor in the Department of Sociology at the University of Rzeszow, president of the board of the Association for Preservation of Forgotten Places in Lublin. His research interests focus on cultural anthropology and sociology of religion; somz@op.pl

**Dariusz PRUCNAL**, PhD – historian, assistant professor in the Department of History at the John Paul II Catholic University of Lublin, he does research on socio-economic history and demography of the 16th-17th century Lublin. Author of the monograph *A Hospital Neighbouring the Holy Spirit Church in Lublin in the Years 1419-1655*; prucek@kul.lublin.pl

**Tomasz REMBALSKI**, PhD – historian, assistant professor at the Faculty of History at the University of Gdańsk, secretary of the Kashubian Institute in Gdańsk, senior custodian in Gdynia City Museum (Department of the City and Port History Documentation). Member of the Polish Heraldry Society, author of a monograph *Owners of the Free Village and Inn in Gdynia 1362–1928. A Genealogical and Historical Study of the Kashubian Rural Elite*. He does research on history of the Kashubian and Pomeranian country from the Middle Ages to the 19<sup>th</sup> century, and especially the area of the contemporary city of Gdynia and his homeland Bytów as well as genealogy and editing source documents; rembalski@muzeumgdynia.pl

**Andrzej SKRZETUSKI**, M.Eng – graduated from the Lublin University of Technology and the University of Life Sciences in Lublin, worked as an economist, member of the Lublin Genealogical Society; andrzej@skrzetuski.com

**Marek SKRZETUSKI** – studies law at Warsaw University

**Dominik SZULC**, MA – historian, president of the Lublin Genealogical Society, main editor of *Yearbook of the Lublin Genealogical Society*, member of Historical Demography Unit of The Committee on Demographic Studies of the Polish Academy of Sciences, PhD student in the Department of History at Maria Curie-Skłodowska University in Lublin. His research interests concern the history of Old Polish registration in parish books, history of parish networks in Zawichost and Lublin archdeaconries in the 12<sup>th</sup>-18<sup>th</sup> century and Polish-Lithuanian relations in the 15<sup>th</sup>-16<sup>th</sup> century; dominikszulc@orange.pl

**Jerzy TERNES**, PhD – historian, assistant professor in the Department of History at Maria Curie-Skłodowska University in Lublin. His research interests centre around the problems of the Old Polish parliamentary system, gentry self-government and history of the Ukrainian lands of the former Commonwealth. Author of a monograph *Chełm Council during the Reign of the House of Vasa (1587-1668)*; jerzy.ternes@poczta.umcs.lublin.pl

**Anna Urszula WNUK**, PhD – historian, graduated from the John Paul II Catholic University of Lublin, works as a teacher, a member of the board of Urzędów Land Society and the editorial board of *Głos Ziemi Urzędowskiej* Author of a monograph *History of Popkowie Parish – 600 years*. Her research interests include material culture and mentality of bourgeoisie and history of gentry landowners; awnuk18@wp.pl

**Dariusz WOLANIN**, MA – political sociologist, graduated from Maria Curie-Skłodowska University in Lublin, specialization: local government and regional politics; from 2002 affiliated with Lublin non-government organizations, currently the content-related supervisor and head of Civic Activities Foundation, a treasurer of the Lublin Genealogical Society; darek-genealogia@o2.pl